

Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1053.

Report of the Department of National Defence required by the *Access to Information Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Act, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1054.

Report of the National Capital Commission required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1055.

Report of the Public Service Staff Relations Board required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1056.

Report of Atomic Energy of Canada, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1986, pursuant to section 152(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 331-1057.

Report of the Canada Post Corporation, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the fiscal year ended March 31, 1986, pursuant to section 33(1) of the *Canada Post Corporation Act*, Chapter 54, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1058.

Report of the Department of Finance required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986 pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1059.

Report of the Department of Insurance required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986 pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1060.

Report of the Department of the Environment required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1986, pursuant to section 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 331-1061.

*protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre III, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1053.

Rapport du ministère de la Défense nationale établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) de la Loi, chapitre III, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1054.

Rapport de la Commission de la Capitale nationale établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre III, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1055.

Rapport de la Commission des relations de travail dans la fonction publique établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre III, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1056.

Rapport de l'Énergie Atomique du Canada, y compris les comptes et états financiers certifiés par le vérificateur général, pour l'année financière terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 152(1) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 331-1057.

Rapport de la Société canadienne des postes, y compris les comptes et états financiers certifiés par le vérificateur général, pour l'année financière terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 33(1) de la *Loi sur la Société canadienne des postes*, chapitre 54, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1058.

Rapport du ministère des Finances établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre III, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1059.

Rapport du Département des assurances établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre III, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1060.

Rapport du ministère de l'Environnement établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre III, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 331-1061.